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停車熄匙規定宣傳品申請表格

Application Form for Publicity Materials for Idling Prohibition 

申請需知

Notes to Applicants: 

1. 填妥表格並傳真至 2827 8230 或電郵至 idlingenq@epd.gov.hk 審批。

Please complete the form and fax it to 2827 8230 or email it to idlingenq@epd.gov.hk for approval.

2. 環境保護署保留一切權利決定宣傳品批核數量。

The Environmental Protection Department (EPD) reserves the rights for the approval quantity of publicity

materials.

3. 申請之宣傳品只可用作非牟利用途。

All applied publicity materials can only be used for non-profit making purposes.

4. 未經環境保護署許可，申請人或機構不得複製或撮用有關教育素材。

No duplication or extraction is allowed for any materials provided without authorization by the EPD.

機構名稱

Name of Organization 

地址

Address 

申請人姓名

Name of Applicant 
申請人電話號碼

Telephone Number 
of Applicant 

申請人職位

Post of Applicant 
申請人傳真號碼

Fax Number  
of Applicant 

申請人電郵地址

Email Address of 
Applicant 
申請用途

Purpose of Application 

領取獲批宣傳品方式* 
Means of Collection for 
Approved Publicity 
Materials* 

□ 自行領取 To be collected by the Applicant
當收到環境保護署職員通知後，申請人於辦公時間內[星期一至五(公眾假期除外)，
上午 9:00 至下午 5:00]往灣仔稅務大樓 34 樓環境保護署辦公室領取。

After being informed by staff of the EPD, the Applicant should collect the publicity
materials at the EPD office at 34/F, Revenue Tower, Wan Chai during office hours [9:00
a.m. to 5:00 p.m. (Mondays to Fridays, except Public Holidays)].

□ 由環境保護署安排運送 To be delivered by the EPD
機構蓋印

Organization Chop 
申請日期

Date of Application 

*請在適當方格加上「」號。 Please tick the appropriate box.
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